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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Mégis az egészségügy „négyes metrója” lesz az E-Health rendszer? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Társadalmi Infrastruktúra Operatív Program és a Közép-Magyarországi Operatív Progra m

keretében 2013-ban a GYEMSZI vezetésével alakult konzorcium összesen 2 milliárd 10 0

millió Ft pályázati pénzt nyert a „Nemzeti Egészségügyi Informatikai (e-Health) Rendszer –

Elektronikus közhiteles nyilvántartások és ágazati portál” fejlesztésére . Általa olyan jelentés -

és üzenettovábbító rendszer válna elérhet ővé, ami az egészségügyi ágazat intézményei között i

adatcserét hatékonyabbá, hiba- és redundancia-mentessé tenné továbbá a szakdolgozók

adminisztratív terheit csökkentené . Egykapusan fogadná a továbbítandó adatokat, amikne k

tartalmi feldolgozására, irányítására és továbbítására is képes lenne . Lehetővé tenné a

továbbított adatok hozzáférés-kontrollját, nyomon követését valamint naplózását . A projekt

megvalósítása 2013 . júniusában megkezdődött, a támogatási szerződések szerint a fizikai

befejezés eredeti dátuma 2014 . november 28. lett volna .



2014. decemberében az E-Health rendszerrel kapcsolatban már kérdeztem Önt . Akkor Dr .

Rétvári Bence újra kifejezte a kormány elkötelezettségét, a fejlesztés sikeres befejezéséne k

dátumát pedig 2015. közepére datálta. Manapság a konzorciumi tag, Nemzet i

Infokommunikációs Szolgáltató Zrt. (rövid nevén: NISZ Zrt.) honlapján 2015 . augusztus 31 .

van feltüntetve, a projekt készültségi foka viszont csupán 50% .

Mindezekre tekintettel a következő kérdésekre várom Tisztelt Miniszter Úr válaszát :

- Lehetséges tehát, hogy mégis a Nemzeti Egészségügyi Informatikai (e-Health )

Rendszer lesz az egészségügy „négyes metrója” ?

- Mi az oka annak, hogy a fejlesztés ilyen lassú ütemben halad ?

- Milyen reális határid ővel várható a befejezés ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 16 .

Tisztelettel :

r. ukács László György
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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